

Title (en)

Plant for binding wire coils.

Title (de)

Anlage zum Umschnüren von Drahtbünden.

Title (fr)

Installation pour le ligaturage de bobines de fil.

Publication

**EP 0089915 A1 19830928 (FR)**

Application

**EP 83630052 A 19830315**

Priority

LU 84025 A 19820319

Abstract (en)

The plant comprises at least one essentially plane support (11) equipped with a recess (14), a tie guide (13) defining a closed path extending around this recess, means for inserting the wall of the coil in the recess of the support (11), means for securing and end of the tie near to the wall of the coil, at a fixed point (C), means for attaching the tie to the tie guide (13) at a point situated in the vicinity of the fixed point (C), means for driving this attachment point (34) for the tie along the closed path defined by the tie guide (13), means for cutting the tie not far from the aforementioned fixed point and for fixing together its free ends. The tie guide (13) moves over a route defined by at least one oblong guiding element. The tie guide (13) consists of a chain which is composed of identical links (20), each link having a guiding set comprising a pin (22), common to the adjacent link, which supports a pulley (23) for guiding the tie and at least one roller (24). <IMAGE>

Abstract (fr)

Une installation pour le ligaturage de bobines de fil, comprend au moins un support sensiblement plan (11) muni d'un évidement (14), un guide-lien (13) ?définissant ? un parcours fermé s'étendant autour de cet évidement, des moyens pour engager la paroi de la bobine dans l'évidement du support (11), des moyens pour fixer une extrémité du lien près de la paroi de la bobine, en un point fixe (C), des moyens pour accrocher le lien au guide-lien (13) en un point situé à proximité du point fixe (C), des moyens pour entraîner ce point d'accrochage (34) du lien le long du parcours fermé défini par le guide-lien (13), des moyens pour couper le lien non loin du point fixe précité et pour fixer ensemble ses extrémités libres. Le guide-lien (13) se déplace sur un chemin ?défini? par au moins un élément oblong de guidage. Le guide-lien (13) consiste en une chaîne qui est composée de maillons (20) identiques, chaque maillon présentant un ensemble de guidage comprenant un axe (22), commun avec le maillon adjacent, qui porte une poulie de guidage (23) du lien et au moins un galet de roulement (24).

IPC 1-7

**B65B 27/06; B65B 13/10**

IPC 8 full level

**B65B 13/10** (2006.01); **B65B 27/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 13/10** (2013.01); **B65B 27/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2429150 A1 19800118 - MECANARBED SA [FR]
- [A] FR 1584751 A 19700102
- [A] FR 1195035 A 19591113

Cited by

CN102582868A; EP1172298A4

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0089915 A1 19830928**; ES 520753 A0 19840316; ES 8403397 A1 19840316; JP S58193219 A 19831110; LU 84025 A1 19831117;  
PT 76385 A 19830401; PT 76385 B 19860110

DOCDB simple family (application)

**EP 83630052 A 19830315**; ES 520753 A 19830318; JP 4534083 A 19830319; LU 84025 A 19820319; PT 7638583 A 19830314